
Zápis ze zasedání školské rady 15. 10. 2013 

 

 

Přítomni: Martin Šimek, Blanka Ludvíčková, Ludmila Šmejdířová     

  Mgr. Lada Nádeníková a Ing. Dita Dvořáková 

Omluveni: Miroslava Paukertová 

Hosté:  Mgr. Miloslav Dušek 

 

 

1. Předseda školské rady přivítal členy školské rady a ředitele školy. Dále přednesl program 

zasedání. Školská rada jej schválila (5:0:0) 

 

2. Školská rada vzala na vědomí informace ředitele školy o novém ŠVP. 

Ředitel informoval o přípravě nových internetových stránek, dále o nových údržbářských 

pracech na škole a o dalších dekorativních novinkách. Také o nově koupených projektorech. 

Dále podal informace o nařízení druhého cizího jazyka. V naší škole si rodiče anketou 

odhlasovali Ruský jazyk. Došlo k dalším změnám třeba v matematice a z těchto důvodů 

bylo potřeba vypracovat nové ŠVP, Dílna lidskosti 100/2013/ŠVP. 

Ředitel školy požádal členy ŠR o spoluúčast a pomoc na akci setkání tří škol, které se koná 

v příštím roce u nás  5. – 7. 6. 2014 v Brandýse n O. 

 

3. Ředitel školy informoval o výsledcích při testování žáků 5. a 9. ročníků. Škola se zařadila 

v národním hledisku v průměru a výrazných výsledcích v testování srovnatelných škol jako 

je naše. Rokytnice v OH, Libchavy, Dolní Dobrouč, Skořenice do 5. Ročníku. 

 

4. Členové školské rady se seznámili s výroční zprávou školy za rok 2012 – 2013 a 

jednohlasně jej schválili (5:0:0). 

 

5. Členové ŠR se postupně vyjádřily ke schůzi s rodiči a řekli svůj náhled na málo rodičů na 

schůzi. Na schůzi bylo 12 rodičů. 

Mgr Dvořáková navrhla z každé třídy vybrat jednoho rodiče, kteří by sbíraly postřehy ze 

třídy a potom připomínky vznesly na schůzi s rodiči. 

 

6. Školská rada navrhla řediteli školy do tělovýchovné slavnosti zařadit scénky, nebo krátké 

divadlo od žáků. Jako zpestření a obohacení programu. 

 

7. Závěrem předseda poděkoval za konstruktivní přístup a ukončil zasedání 

 

 

Zapsal: 

 

16. 10. 2013 

Martin Šimek 


